
 

 

 

 

 

Närvarande: Anna Granberg, Emil Melkersson, Gustav Netzell, Albin 

Hellberg, Oliver Lindgren, Mahram Ahmadi, Maryam Mohamad. 

 

 

§1. Genomgång föregående protokoll 

§2.                  Val av sekreterare för mötet 

- Anna Granberg valdes till sekreterare då Klara inte kunde närvara. 

§3.  Uppföljning tidigare beslut 

- Varför bör vi få en elevrådsbudget, vad borde vi ha den till och hur stor bör 

summan vara? Vi vill ha denna budget eftersom vi elever vill vara med och 

bestämma om vad som köps in, då det är vi som går på skolan. Skulle 

15 000-25 000 kr vara ett rimligt budgetförslag? Kan vi få in 

evenemangsdagar? Vem ska då ansvara för det? Vi skulle vilja ha antingen 

biljardbord, fotbollsbord eller pingisbord. Förslagsvis ha ett 

utomhuspingisbord. 

- Kolla med Klara om morgonpuls. 

- Kolla med Lisa om hon har pratat med Marita angående sms om en lärare 

är sjuk. 

- Fortfarande kallt i salarna. 

 

§4. Elevrådsrunda 

- Stolarna i sal 14 är dåliga. 

- Aktiviteter med IM-språk och andra klasser önskas. Genom avbrott från 

ordinarie lektioner som t.ex. temadagar. 

- Fortfarande kallt i salarna 12,14,16, 17 

- Nollning för ettorna, utanför skolan. Då får de eleverna ta hand om de 

yngre eleverna. Kan elevrådet hålla i detta? 

- Finns det några som vill vara med i ett luciatåg eftersom Smedbergsskolan 

inte kommer att ha något? 
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- Det kommer förmodligen inte att bli någon förändring med caféterian när 

den flyttas, förhoppningsvis kan vi betala med swish. 

 

§5. Information/Rapporter 

- En ny likabehandlingsplan kommer elevrådet att gå igenom nästa möte.  

 

§6. Övriga frågor 

-  

 

 

 

Anna Granberg 

Sekreterare för dagens möte 

 


